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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. október 11.-én 
megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László képviselő 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 Kollár András képviselő 
 Kökényné Hipszki Judit 
 Katymári László képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Várnai Ildikó jegyző 
 Meghívottak: Hugyecz Mihály HVB.Elnöke 
 
Ivánszki Miklósné korelnök köszönti a képviselő-testületi tagokat, a Polgármester Asszonyt, a 
HVB Elnökét, és a megjelent vendégeket..  
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi ülésen 7-fő jelen van, így a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Katymári László és Kökényné Hipszki Judit, 
képviselőket, akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a korelnök javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira.  
 

1.) Képviselők eskütétele 
2.) Polgármester eskütétele 
3.) Alpolgármesterek választása 
4.) Polgármester illetményének megállapítása 
5.) Alpolgármesterek tiszteletdíjának megállapítása 
6.) Megbízás adása a Szervezeti és Működési Szabályzat Felülvizsgálatára 

Katymári László: 
Mielőtt a testület döntést hozna a napirendi pontok vonatkozásában, szeretnék névszerinti 
szavazást kérni a Nemzeti Charta kifüggesztéséről. 
Hoztam magammal szöget, és kalapácsot, valamint itt van nálam a Nemzeti Charta 
bekeretezett változata, úgyhogy a döntésük után azonnal felrakom a falra. 
Ezen kívül, kérem a testület hozzájárulását, hogy megtarthassam a székfoglaló beszédemet. 
Továbbá szeretném, ha már ezen az ülésen foglalkoznánk szociális kérdések 
megtárgyalásával, hiszen közeleg a tél, és az itt élők egy része ki van téve a közvetlen 
fagyhalál veszélyének. 
 
Ivánszki Miklósné 

Véleményem szerint a testület tagjainak először le kellene tennie az esküt, de természetesen 
szavazhatunk a képviselő úr felvetéseiről. 
Kérem aki a Nemzeti Charta kifüggesztésének tárgyalását ezen az ülésen kívánja napirendre 
tűzni az kézfeltartással jelezze. 
A Képviselő-testület 4 nem 3 igen szavazattal a következő határozatot hozta 
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67/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az alakuló ülésen nem 
kívánja napirendre tűzni a Nemzeti Charta kifüggesztésének tárgyalását. 
 
Határidő:azonnal 
 

Ivánszki Miklósné: 
Kérem aki egyetért azzal, hogy Vegyük fel az alakuló ülés napirendi pontjai közé Katymári 
László képviselő székfoglaló beszédének meghallgatását, az kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 nem 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta: 
 

68/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az alakuló ülésen 
napirendi pontjai közé fel kívánja venni Katymári László képviselő székfoglaló 
beszédének meghallgatását. 
 
Határidő:azonnal 
 

 
Ivánszki Miklósné 

 Kérem aki egyetért azzal, hogy vegyük fel az alakuló ülés napirendi pontjai közé Katymári 
László képviselő szociális ügyek tárgyalására vonatkozó felvetéseit, a közelgő tél várható 
hatásaira tekintettel, az kézfeltartással jelezze 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

69/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az alakuló ülésen 
napirendi pontjai közé fel kívánja venni Katymári László képviselő szociális 
ügyek tárgyalására vonatkozó felvetéseit, a közelgő tél várható hatásaira 
tekintettel.  
 
Határidő:azonnal 
 

Ivánszki Miklósné 

Kérem, hogy aki egyetért az általam felsorolt napirendek tárgyalásával, kiegészítve az 
előbbiekben elfogadott napirendekkel az kézfeltartással jelezze  
 
A képviselő-testület a napirendi pontokat a megszavazott kiegészítésekkel 6 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadta. 
 
Katymári László: 

A testület döntését tudomásul veszem, de kijelentem, hogy én a Nemzeti Chartára szeretnék 
felesküdni, úgyhogy a fogadalomtétel során a kezemben fogom tartani. 
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Ivánszki Miklósné 

Nincs kifogásunk az ellen, amit a kezében szeretne tartani. 
Felkérem Hugyecz Mihályt a HVB Elnökét, hogy tartsa meg tájékoztatóját! 
 

 
/A tájékoztató írásos anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
A választások eredményének ismertetése után a HVB Elnöke gratulált a megválasztottaknak, 
munkájukhoz sok sikert kívánva egyenként átnyújtotta a megbízóleveleket. 
 

Napirend 
 

1) Képviselők eskütétele. 
 
Ezt követően a képviselő-testület tagjai felállva letették a képviselői esküt, majd erről 
esküokmányt írtak alá. 
 
/Az eskü szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 

Napirend 
 

2.) Polgármester eskütétele 
 

A képviselői eskü kivétele után a polgármester eskütétele következett a képviselő-testület 
előtt, majd a Polgármester Asszony aláírta az erről szóló esküokmányt. 
 

Napirend 
 

3.) Alpolgármesterek választása 
 

Ivánszki Miklósné: 
Mivel az Alpolgármesterek megválasztása titkos szavazással történik, javaslom, válasszuk 
meg az Ügyrendi Bizottság tagjait. A tagokra a következő javaslatot teszem: 

Komjáthi Gábor 
Katymári László 

Kökényné Hipszki Judit 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Köszönöm a felkérést, de nem tudom vállalni. 
 
Katymári László: 
Én sem vállalom a tagságot, és egyben ügyrendi kérdésben is szót kérek. Szerintem a jelenleg 
érvényben lévő SZMSZ nem tartalmaz arra lehetőséget, hogy két alpolgármestert válasszunk 
az alakuló ülésen. Ha az SZMSZ módosításait már láttuk, és elfogadtuk, akkor lehet erről 
dönteni. 
 
Várnai Ildikó: 
Semmiféle törvény, vagy jogszabály nem tartalmaz tilalmat erre vonatkozólag. Az elfogadott 
napirendi pontok között szerepel a „megbízás adása a jelenleg érvényben lévő SZMSZ 
módosítására, vagy átdolgozására.” Az új, vagy módosított SZMSZ tartalmazni fogja, hogy 
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Vanyarc Község Önkormányzata alpolgármestereket választ. Az Önkormányzati törvény 
2010. évi módosítása, pedig lehetővé teszi, hogy külsős, tehát nem testületi tag is 
alpolgármesterré legyen választható. 
 
Kollár András: Én vállalom az Ügyrendi Bizottsági tagságot 
 
Komjáthi Gábor: Én is vállalom 
 
Ivánszki Miklósné: 
Mivel több tagot jelenleg nem tudunk választani, javaslom, hogy egyelőre a titkos szavazás 
lebonyolítására válasszunk szavazat számláló bizottságot kettő taggal. A Tagok személyére a 
következő javaslatot teszem: 

Komjáthi Gábor 
Kollár András 

Kérem, aki a javaslatommal egyetért, az kézfeltartással jelezze: 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

70/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az alpolgármesterek titkos 
szavazással történő megválasztásának megtartására szavazatszámláló 
bizottságot választ, melynek tagjai Komjáthi Gábor és Kollár András 
képviselők. 
 
Határidő: azonnal 
 

Hrncsjár Mihályné:Mivel az alpolgármesterek személyére a polgármester tesz javaslatot, így 
mielőtt ezt ismertetném, kérném a képviselő testület döntését abban a kérdésben, hogy 
szükségesnek tartja-e kettő alpolgármester választását? 
Aki egyetért a két alpolgármester választásával az kézfeltartással jelezze. 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

71/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, szükségesnek tartja kettő 
alpolgármester választását, a megválasztható képviselők alacsony száma miatt, 
és egyben felkéri a jegyzőt, hogy az SZMSZ módosításánál ezt a döntést az új 
SZMSZ-be építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Hrncsjár Mihályné: 
Köszönöm, és az alpolgármesterek személyére a következő javaslatot teszem: 

Cselovszki László 
Duhonyi József 

 
 
Kérem a szavazatszámláló bizottságot, hogy kezdje meg a munkáját. Egyben felkérem a 
jegyzőt, hogy biztosítsa a technikai feltételeket, illetve készítse el a szavazólapokat. 
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Katymári László: 

Én a magam részéről egyik jelöltet sem ismerem, ezért kérem, hogy mutatkozzanak be 
nekem. 

 

Cselovszki László majd Duhonyi József jelöltek rövid életrajzi bemutatkozást tartottak 
Katymári László képviselő úrnak. 
 
A Szavazatszámláló Bizottság megkezdte munkáját / A szavazás menetéről és eredményéről 
szóló külön jegyzőkönyv az alakuló ülésről szóló jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

Az alpogármester választás eredménye a következő: 
Cselovszki László:     5 igen szavazat 
Duhonyi József:         6  igen szavazat 

 
Hrncsjár Mihályné: Köszönöm a közreműködést, átadom a szót a HVB elnökének. 
 
Hugyecz Mihály: Gratulálok a megválasztott alpolgármestereknek, munkájukhoz sok sikert 
kívánok. 

Ezt követően az Alpolgármesterek leteszik az alpolgármesteri esküt. 
Ivánszki Miklósné: 

Köszönöm a HVB Elnökének a választások során végzet munkáját, és a mai napon adott 
tájékoztatását és közreműködését. 
 

Hugyecz Mihály az ülésről távozott 
 

Napirend 
 

4.) Polgármester illetményének megállapítása 
 
 

Ivánszki Miklósné :Most pedig szeretnék javaslatot tenni a polgármester illetményének 
összegére. 
Javaslom, hogy az előző választási ciklusban dolgozó polgármester bérével megegyező 
összegben, azaz 350.000 Forintban határozzuk meg az illetményét. 
Aki ezzel egyetért, az kézfeltartással jelezze: 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

72/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, a polgármester 
illetményét 350.000 Ft, azaz háromszázötvenezer forint/ hó- ban állapítja meg  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Ivánszki Miklósné: 
Felkérem a polgármester asszonyt, nyilatkozzon, hogy igényt tart e költségátalány 
megállapítására. 
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Hrncsjár Mihályné: 

Igen igényt tatok a költségátalány megállapítására. A törvényben előírt minimum összegben 
kérem megállapítani. 
 
Ivánszki Miklósné 

Kérem a testület tagjait, kézfeltartással jelezzék, ha egyetértenek azzal, hogy a polgármester 
költségátalánya a törvényben meghatározott minimum, azaz, az illetményének 20% -ában 
kerüljön megállapításra. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

73/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, a polgármester 
költségátalányának mértékét a polgármesteri illetményének 20%-ában 
határozta meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Napirend 
 

5.) Alpolgármesterek tiszteletdíjának megállapítása 
 
Ivánszki Miklósné: 
Most az alpolgármesterek tiszteletdíjában kérem a döntésüket. Javaslom, hogy az eddigi 
gyakorlatnak megfelelően az alpolgármesterek havi tiszteletdíját 30. 000. Ft-ban határozzuk 
meg. 
Aki ezzel egyetért az kézfeltartással jelezze: 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

74/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, Duhonyi József 
alpolgármester tiszteletdíját havi 30.000-Ft. és Cselovszki László 
alpolgármester tiszteletdíját havi 30.000-Ft.-ban állapítja meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Ivánszki Miklósné: 
Az alpolgármesterek költségátalányára nem teszek javaslatot, hiszen eddig sem kért senki 
költségtérítést. Javaslom, döntsünk abban, hogy az alpolgármesterek részére az 
Önkormányzati ügyben történő intézkedésük során felmerült költségeiket utólag térítsük meg. 
 
Cselovszki László: 
A magam részéről nem kérek költségátalányt. Csak abban az esetben kívánok utólag is 
elszámolni bárminemű költséget, ha az adott ügy intézésére a testület, vagy a polgármester 
felkér. 
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Duhonyi József: 

Ugyan az a nyilatkozatom ehhez a kérdéshez, mint az előttem szólónak. 
Ivánszki Miklósné: 
Miután a polgármester asszony már letette az esküt, és az illetményéről is döntés született, így 
felkérném a testületi ülésünk további vezetésének átvételére. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Tisztelettel köszöntök valamennyi megjelentet, köszönöm a bizalmukat, és minden 
igyekezetemmel azon leszek, hogy megfeleljek az elvárásoknak. 
Miután az alakuló ülésnek nem kötelező napirendi pontja a polgármesteri program 
ismertetése, ezért úgy gondoltam, hogy ezt akkor tárgyaljuk majd, amikor a mellettem induló 
többi polgármester jelült programjából is bele tudjuk építeni azokat az elemeket, amelyeket 
mindannyian hasznosnak és megvalósításra érdemesnek tartunk. Bár szerintem valamennyien 
megkapták még a választási időszakban a programom írásos változatát, azért én mégis 
szeretnék most kiosztani mindenkinek egy példányt, és várom a javaslatokat a következő 
ülésre, amennyiben ki szeretnék még egészíteni. 

Bízom abban, hogy most a választások lezárultával, abba maradnak a háborúskodások, és 
közös cél felé tudunk elindulni. 

 
 Napirend 

 
6.) Megbízás adása a Szervezeti-és Működési Szabályzat felülvizsgálatára. 

 
Ezen az ünnepélyes ülésen már csak egyetlen napirendi pontunk maradt hátra. Nevezetesen 
megbízást kell adnunk a jelenleg érvényben lévő SZMSZ átdolgozására. Néhány 
változtatásban már döntöttünk, mint például a külsős alpolgármester választásában, de erre az 
új lehetőségre a törvény változása adott felhatalmazást. 
Kérem, aki egyetért azzal, hogy kezdjen neki a hivatal az SZMSZ felülvizsgálatának, és az 
általunk jelen ülés keretein belül, valamint a következő testületi ülésen hozott döntések 
alapján dolgozza azt át, az kézfeltartással jelezze. 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

75/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, megbízást ad a jegyző 
részére az SZMSZ felülvizsgálatára, és átdolgozására 
 
Határidő: 2011. április 11 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

 
Katymári László: 
A programot jónak tartom, csak azt nem értem, hogy eddig ezeket a célkitűzéseket miért nem 
tudták megcsinálni, akik eddig itt voltak. 
 
Komjáthi Gábor: 

Katymári Úr állandóan minősít. Visszautasítom a megjegyzéseit. 
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Várnai Ildikó. 

Kérem a testület tagjait, tegyenek javaslatokat arra vonatkozóan, hogy milyen új elemekkel 
egészítsük ki az SZMSZ-t, hogy neki tudjunk látni a munkának. 
 
Cselovszki László 

 

A két alpolgármester, kérdésében már döntöttünk. Javaslom a Szociális Bizottság létrehozását 
az Ügyrendi Bizottság mellett. Egyéb Bizottság létrehozását nem támogatom, mert nagyon 
kevesen vagyunk, és csak szétaprózna minket. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Szerintem döntsük a tagok számában. Javaslom, hogy a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
egyik tagját kérjük fel a Szociális Bizottság külsős tagjának. 
 
Komjáthi Gábor: 
Amíg nem ismerjük a Cigány Kisebbségi Önkormányzat programját, addig erről nem kell 
beszélni. Ne keverjük az ő munkájukat a bizottsági munkával. 
Én szeretném, ha kivennénk az SZMSZ-ből, a helyi újságban történő hirdetés lehetőségét. Ez 
ne legyen hirdetési újság. 
 
Katymári László 

Szeretném most elmondani a székfoglaló beszédemet. 
Katymári László felolvassa a székfoglaló beszédét, melynek írásos anyaga a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Komjáthi Gábor: 
Mélységesen fel vagyok háborodva, és visszautasítom az egész irományt. Ez nem székfoglaló, 
hanem az előző testületnek és a volt polgármesternek a sértegetése. 
 
Cselovszki László: 
Katymári Úr az előbb arra kért, hogy mutatkozzunk be Önnek, mert bár sok éve itt él, nem 
ismer minket. Most arra kérném, mutatkozzon be nekünk. 

Katymári László rövid életrajzi bemutatkozást tart a jelenlévőknek. 
 

Komjáthi Gábor: 
Bemutatkozásában végig arról beszélt, hogy Ön itt a FIDESZ-t képviseli. Miért nem adta ez a 
párt a támogatását, és miért független jelöltként ül akkor közöttünk. 
 
Katymári László: 
Kizárólag technikai okai voltak, hogy nem tudott támogatni a FIDESZ. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Szerintem itt nincs helye a pártpolitikának. Mi itt mindannyian Vanyarcért akarunk dolgozni. 
 
Katymári László: 
Márpedig van, és elsősorban a jobboldali politikának. Véget kell vetni annak, ami ez idáig itt 
működött. Új irányban kell haladni. 
 
Ivánszki Miklósné: 
Ez így nem vezet sehová, tisztelnünk kell egymás meggyőződését, de kölcsönösen. 
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Kollár András: 

2006-ban gyűjtött Katymári Úr aláírásokat az utcanevekkel kapcsolatban. Ha jól tudom, akkor 
erre írásos választ kapott. 
 
Katymári László: 
Személyes megszólíttatás miatt kérek szót. Komjáthi Úr most azt mondja, hogy ne lehessen 
hirdetni a helyi újságban. Eddig azt sem tudtuk, hogy lehet hirdetni. Ezért én magam is 
létrehoztam egy lapot, és itt ajánlom fel annak lehetőségét, hogy az Önkormányzat is 
megjelentethet benne bármit, természetesen megfelelő díjfizetés ellenében. Én pedig 
hirdetnék a helyi lapban, és természetesen kifizetném. 
Azt is szeretném még egyszer hangsúlyozni, hogy a hangosbemondón hirdetett vásárok során 
„lerománozott” árusok szintén magyarok. Ezt végre tudomásul kell venni. Különösen sértő ez 
nekem, hiszen az élettársam is Erdélyből származik. 
 
Várnai Ildikó: 
Jelzem, hogy a „román” árusok részéről ezzel kapcsolatban semmiféle panasz, vagy 
bejelentés nem érkezett. 
Azt is szeretném megemlíteni, hogy én magam nem vagyok a település lakója, mindössze 
néhány hónapja dolgozom itt. Az elmúlt évek során volt alkalmam sok más helyet is 
megismerni, és higgye el nekem ez a falu, és az itt élő emberek egyike sem elmaradottabb 
sem az ország, sem Európa más részén élő emberektől. Ha már nekem, mint „idegennek” is 
sértők a kijelentései, akkor a Vanyarci Lakosokat még inkább sérti. 
 
Duhonyi József 
Javaslom, mindenki írja le, aki igényli a hangosbemondói szolgáltatást, hogy mit akar 
bemondatni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Szerintem döntsünk a Bizottságokról, és azok létszámáról. 
Kérem, aki egyetért a Szociális Bizottság létrehozásával 5 fős tagsággal - az jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 
 

76/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, Szociális és Népjóléti 
Bizottság létrehozását határozta el 5 fős tagsággal. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Hrncsjár Mihályné: 
Kérem, aki egyetért azzal, hogy Ügyrendi Bizottságot hozzunk létre 3 fős tagsággal, az 
kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 
 

77/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
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Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, Ügyrendi Bizottság 
létrehozását határozta el 3 fős tagsággal. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Hrncsjár Mihályné: 

Kérem, aki egyetért azzal, hogy Kulturális és Sport Bizottságot hozzunk létre, az 
kézfeltartással jelezze: 
 

A Képviselő-testület 1 igen 6 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

78/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy nem 
kíván létrehozni Kulturális és Sport Bizottságot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

 
Hrncsjár Mihályné 

Kérem, aki egyetért azzal, hogy hozzunk létre Oktatási Bizottságot, az kézfeltartással jelezze: 
 
 A Képviselő-testület 1 igen 6 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

79/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy nem 
kíván létrehozni Oktatási Bizottságot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 

Hrncsjár Mihályné 

Kérem, aki egyetért azzal, hogy hozzunk létre Pénzügyi Bizottságot, az kézfeltartással 
jelezze: 
 

A Képviselő-testület 1 igen 5 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta: 
 

80/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy nem 
kíván létrehozni Pénzügyi Bizottságot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
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Katymári László: 
Szerintem szükség lenne az Oktatási Bizottságra. Kell a civil kontroll. Külső szakembereket 
kellene belevonni. 
A Pénzügyi Bizottság előkészítő szerepe pedig rendkívül fontos lenne. 
 
Komjáthi Gábor: 

A költségvetés készítésekor lehetőség van arra, hogy létrehozzunk egy pénzügyi 
szakértelemmel is rendelkező bizottságot ideiglenes jelleggel, ha szükségét látjuk. 
 
Cselovszki László: 
Az oktatási intézményeink jól működnek, szakmailag semmi gond velük. Kizárólag 
gazdaságilag szól bele a testület a munkájukba. 
 
Komjáthi Gábor: 

Javaslom, foglaljuk bele az SZMSZ-be, hogy a „Vanyarcért Díj” - átadásának módjáról, és 
odaítélésének szabályairól rendeletet fogunk alkotni. 
 
Katymári László: 
Eddig is benne volt, hogy díszpolgári címet lehet adományozni, de senki nem kapott ilyet. A 
polgármester asszony programjában szerepel az oktatási intézmények fejlesztése is. 
Változatlanul nem értem miért nem történt ebben a kérdésben ennyi idő alatt semmi. Csak az 
elmúl időszak sus-mus pincebogár politikája az oka annak, hogy ennyire lemaradt ez a 
település a többi Önkormányzathoz képest.  
 
Komjáthi Gábor: 
Ismételten vissza utasítom a gyalázkodó megnyilvánulásait. 
 
Kollár András: 
Határozottan felszólítom, hogy fejezze be a személyeskedő megjegyzéseket. Az én 
polgármesterségem alatt terveztük a 9. és a 10. osztály beindítását. Megvolt az oka, hogy 
miért nem sikerülhetett. Mostanra ért be a helyzet. 
 
Katymári László: 
Személyes megszólítás miatt kérek szót.  
Semmiféle tájékoztatást nem kaptunk az Ön polgármestersége alatt az ombudsmani vizsgálat 
eredményéről 2008-ban. 
Azt is meg lehet nézni, hogy milyen állapotban vannak a település útjai. A volt polgármester 
Úr állítólagos kapcsolatai ezek szerint csak ennyire voltak elegek? Vagy talán pont a közúttal 
való összefonódásai miatt néznek ki így az utak? 
 
Duhonyi József:  

Szerintem ezt abba kellene hagyni. Ne térjünk már el a tárgytól, és a napirendi pontoktól. 
 
Komjáthi Gábor: 
Ez most az új polgármester programja. Ne a régiről vitatkozzunk, és ne személyeskedjünk. 
 
Katymári László: 
Én nyíltan szeretem elmondani a véleményemet. Nem négy szemközt akarok vitázni, hanem a 
testületi ülésen. 
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Duhonyi József: 
Javaslom, bontsuk le a program elemeit, és rendeljünk az egyes elemek megvalósításához 
felelőst, és a megvalósítás határidejét. 
Én vállalom, hogy előterjesztést készítek az intézmények fűtéskorszerűsítésének 
lehetőségeiről. 
 
Hodbabni János: 
Szerintem az a furcsa a testületnek, hogy valakinek van ellenvéleménye. Nem bólogat 
mindenki. 
Hrncsjár Mihályné: 

Nem az a gond, hogy nem bólogatnak, hanem, hogy másról beszélnek, mint amiről kellene, és 
a sértegetés és személyeskedés soha nem lesz építő jellegű. Azelőtt is voltak parázs viták a 
testületen belül, de soha nem volt benne sértés. 
 
Katymári László: 
Mint bizonyára tudják, bejelentettem az igényemet, miszerint október 23.-ai megemlékezést 
szeretnék tartani. Politikai rendezvényként kívánok megemlékezni. Ha igénylik, akkor ez 
lehetne a községi rendezvény. Szerintem sokan szeretnének máshogyan ünnepelni, mint 
ahogy ez eddig volt. Meghívni embereket, akik saját emlékeiket mesélnék el. Azt, hogy 
hogyan élték meg ők az eseményeket. Én is szívesen mesélnék. 
Szeretném, ha színesítenénk az ünnepet. 
 
Duhonyi József: 

Nem baj, ha másféle a rendezvény, csak ne legyen pártpolitikai. Október 23. mindenki 
ünnepe. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mielőtt tovább folyna a szabad beszélgetés, kérem, döntsenek arról, hogy elfogadják-e a 
polgármesteri programot. 
Aki egyetért a programban foglaltakkal, az kérem kéz feltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

81/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a polgármester 
asszony programjában felsorolt célkitűzéseket. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

Duhonyi József: 

Kérem Katymári képviselő Urat, hogy a következő ülésre foglalja össze egy előterjesztésben, 
hogy miféle tevékenységet kíván végezni a Népjóléti Bizottság. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mivel lassan lehetetlen követni a testületi hozzászólásokat, ezért kérem, döntsön a testület 
abban, hogy a jegyzőkönyvet kivonatos formában készítsük el. Csak a lényeg legyen benne 
tömören összefoglalva. 
Aki ezzel egyetért, az kézfeltartással jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

82/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, üléseinek jegyzőkönyvét 
lényegre törően kivonatos formában kéri elkészíteni. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 
 

 

Hrncsjár Mihályné: 

Szeretném, ha a jövőben mederbe lehetne tartani az ülés vezetését, úgyhogy javaslom, 
szabjunk időkorlátot a hozzászólásoknak 
Kérdés esetében 2 percet, interpellációra 5 percet, hozzászólásra szintén 2 percet javaslok. 
Személyes megszólítottság esetén az érintett 2 percben reagálhasson 1 alkalommal, és 
többször ugyanabban a kérdésben nem. 
Aki ezzel egyetért, az kézfeltartással jelezze: 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

83/2010.( 10. 11) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy az 
SZMSZ-be kerüljenek időkorlátok a hozzászólások mértékére vonatkozóan: 
Kérdés 2 perc Interpelláció 5 perc, hozzászólás 2 perc, személyes 
megszólítottság esetén a megszólított egy alkalommal reagálhat 2 percben. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Várnai Ildikó jegyző 

 

Hrncsjár Mihályné: 
A következő ülésre elkészítjük a munkatervet az év hátralévő részére. Továbbra is 14 órai 
kezdést javaslok, mert a későbbi kezdés csak azt eredményezi, hogy mindenki eleve fáradtan 
érkezik. Novemberi ülésünkön a törvényben előírtakon kívül, még szeretnénk tárgyalni az 
Idősek Napjáról. 
Szeretném, ha még az idei évben napirendre tűznénk egy sokszínű falunap megrendezésének 
lehetőségét. 
Mint azt Önök is tudják a játszótér építése során kivágásra kerültek az elöregedett 
életveszélyessé vált nyárfák. Kérek segítséget, hogy hogyan osszuk el a gallyakat a rászorulók 
között. 
 
Katymári László:  

Tudnunk kell, hogy kik a rászorulók. Szociális térkép nélkül megint nem tudunk jó döntést 
hozni. Én nem tudom hogyan osztottak támogatást eddig? 
 
Várnai Ildikó: 

Akinek segítségre volt szüksége, az írásban beadott egy kérelmet. A szociális ügyekkel 
foglalkozó kolléga beszerezte a jövedelemigazolásokat, és írásos előterjesztésben tájékoztatta 
a testületet a kérelmező teljes családi hátteréről, jövedelmükről és életkörülményeiről. A 
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testület tagjai szinte mindenkit személy szerint ismernek, hiszen 1340 ember, ha valaki itt nő 
fel és itt éli le az életét, akkor megismerhető.  
 
Duhonyi József: 
Azért azt tudni kell, hogy ennek a fának a fűtőértéke szinte nulla. Nedves, korhadt. Néhány 
napra oldja csak meg a támogatottak fűtési gondjait. 
 
Katymári László: 

Mivel sürgősen dönteni kell, javaslom, hogy a polgármester asszony ossza szét a gallyakat 
azok között, akik kértek belőle. 
 
 
 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta.  
 
 

k.m.f. 
 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

Katymári László     Kökényné Hipszki Judit 
    képviselő                képviselő 

 


